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NEMECKO: Vedci a lekári vo svete už objavili mnohé zaujímavosti týkajúceho sa Covidu, na
Slovensko sa ale prezentujú iba také, ktoré sa hodia naším mocipánom a ich
prisluhovačom. No a pravda, a všetkou čo s ňou súvisí, je až na druhom mieste. Na prvom
sú, ako vždy – peniaze.

Slová nemeckého lekára nepotrebujú žiadny komentár. Zdroj: FB / Rastislav Ilčík

Svet v súčasnosti rieši očkovanie proti Covidu, ktoré malo byť akousi spásou. Malo, ale nie je. A to
vedia mnohí lekári aj vedci, dokonca i na Slovensku. Tých, ktorí o vakcinácii šíria pravdu však
viacerí, najmä tí platení a štedro dotovaní farma firmami, považujú za konšpirátorov či antivaxerov.
Rastislav Ilčík však na sociálnej sieti zverejnil video, ktorí ani naši „odborníci“ nemôžu spochybniť.
Otázkou ale je, prečo nám toto vôbec zamlčujú?!

Lekárka: Taký extrémny obraz deň po očkovaní, som ešte krv od ľudí nemala

Zdroj: FB / Rastislav Ilčík

 

 

 

 

 

 

 

„Nemeckí lekári sú v šoku ako vyzerá krv po Covid očkovaní, Vysvetľujú, že to za 30 – 40 rokov praxe
NIKDY NEVIDELI a vôbec z toho nemajú dobrý pocit TOTO zrejme nebudú konšpirátori,“ píše vo
svojom krátkom statuse Rastislav Ilčík. A čože to tí nemeckí lekári vlastne z tej krvi zistili? Šokujúce
video vám to odhalí. Krvný obraz, respektíve také tvary, ktoré zbadala pod mikroskopom lekárka deň
po očkovaní, podľa jej slov, ešte nikdy nevidela.

„Teraz je to prvý raz, taký extrémny obraz, lebo tak bezprostredne, deň po očkovaní, som ešte krv od
ľudí nemala,“ priznáva doktorka, podľa ktorej to totiž „oni“ berú ako normálnu vec. Doktorka vo
videu priznáva, že predtým robila 10, 15 a niekedy aj 20 odberov denne, ale niečo také ešte nikdy
nevidela. Pod mikroskopom bolo totiž lepšie vidieť, že sa to naozaj kovovo leskne. Tie štruktúry sú
akési hranaté, čo nie je normálne. „Takže toto žiadny žltý oblúk nie je?“ pýta sa jeden z prítomných
lekárov.
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„Nie, nieje, pretože to by muselo byť akoby načervenalé. Nie, ty žlté oblúky vidíme tu vedľa,“ hovorí
ďalší z prítomných lekárov a ukazuje na spomínané žlté oblúky. „Ale toto je úplne niečo iné. Tie
obrazy ukazujú tiež, že to musí byť nejaký tvrdší materiál. Neabsorbuje svetlo tak, ako tie žlté
oblúky. Tak, ako to robia červené krvinky. Preto vychádzame z toho, že sa jedná o nejaký kov,“
šokuje prítomný doktor. „Ten obraz je od 72-ročnej pacientky, mojej priateľky, ktorá je po druhej
dávke. Povedala som jej, nech príde ku mne a pozrieme sa na to. Bola tu včera a toto sú jej krvné
obrazy,“ vysvetľuje prítomným lekárka a dodáva, že ani tu žiadna voda nepomohla, pretože tie žlté
oblúky sú nápadné.

Nie je v žiadnom prípade normálne, čo sa po očkovaní s krvou deje

„Môžete u vašich pacientov potvrdiť, že sa jedná o zvláštnosti spôsobené očkovaním?“ pýtajú sa
prítomného lekára. „Áno. Začínajúc poruchou koncentrácie až po prípady keď bol pacient 6 hodín po
očkovaní úplne dezorientovaný. Vlastne sa potom takpovediac nezrovnal. Mal poruchu chôdze
a nemohol ani behať. Predtým jazdil na bicykli a chodil nakupovať, no teraz toho už nie je schopný,“
vysvetľuje lekár. „Tu sa kryštalizujú štruktúry a niekedy sa to začne samé organizovať. Tak by som to
videl. Tie jemné bodky sú pre mňa podozrivé,“ dodáva doktor a s prítomnými sa zhoduje, že
potrebujú vedieť, čo to je. „Keby sme teraz mali lepšie zobrazenie pod elektrónovým mikroskopom,“
povzdychne si lekár a priznáva, že práve tie jemné bodky mu robia starosti. „Tu máme opäť
trojuholník. Taký trojuholník, ktorý býva po Johnson & Johnson,“ pridáva ďalší z prítomných lekárov.

„Nevidíme celok, ale vidíme jeho dieliky. Preto sú pre mňa tie dieliky zaujímavé. Nevstupujú do tej
kryštalizujúcej štruktúry, ale sú inde,“ konštatuje doktor. „A tie trojuholníky sa pohybujú,“ pridáva
svoj postreh ďalší z prítomných lekárov. „Dúfam, že ľudia, ktorí toto uvidia tak pochopia, že nie je v
žiadnom prípade normálne, čo sa po očkovaní s krvou deje,“ hovorí jeden z prítomných lekárov.
„Bohužiaľ, vidím až moc nepochopenia a už na to nemám slová. V hospicoch na peliatívnej
starostlivosti tých ľudí očkovali. To je zločin!“ konštatujú lekári. „Mám čím ďalej tým menej slov k
tomu, čo sa tu deje. Ale toto všetko je naplánované,“ šokuje skúsená doktorka.

Bolo by viac ako vhodné keby nám úplne otvorene povedali, čo je vo vnútri

„Človek, ktorého imunitný systém dva týždne po očkovaní prakticky skolabuje, pretože je príliš
zaťažený obrannou reakciou a zhorší to jeho zdravotný stav ešte viac, a telo sa potom horšie bráni
proti rakovine. A potom vznikajú metastázy, a to je potom rýchle po všetkom“ varuje lekár.

 

„Bolo by viac ako vhodné keby nám úplne otvorene povedali, čo je vo vnútri,“ hovorí jasne prítomný
lekár. „Pri očkovaní detí, alebo keď som v hospicoch a vidím, ako očkujú pacientov s rakovinou – čo
sa mi potom odohráva v hlave…! Možno je potrebné samostatne uvažovať,“ vyzýva doktor. Na samý
záver videa jeden z lekárov cituje Hippokrata, ktorý vo svojej dobe hovoril: „Choroba vzniká
z mnohých každodenných hriechov proti prírode a jedného dňa sa prejaví.“


